
 
Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č.  8/2022 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 10. 11. 2022 
 
Přítomni :       př. Kamberský,   Gojdášová, Kábrtová, Ficner, Mervatová, Ing. 
Nálevková                                
Omluveni :  př.   Klejna, Jezdinská 
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO ČZS Jan Kamberský.  
 
Výborem ZO byly projednány tyto záležitosti: 
 
Brána: 
- výbor žádá členy osady, kteří jdou pěšky, aby používali pro vstup do osady branku, 
nikoli bránu 
- výbor opět žádá členy osady, kteří jedou autem, aby v případě, že se brána zavírá, 
nechali tento proces dokončit, a pak teprve stiskli tlačítko pro otevření. Pokud tak, 
neučiní, stane se, že se brána zasekne. V žádném případě nemůžete násilím bránu 
otevírat nebo zavírat. Bohužel k tomu stále dochází, ale díky kamerovému systému 
je výbor schopný viníka dohledat. V případě, že dojde k poruše brány tímto 
způsobem, budou náklady na opravu brány naúčtovány tomu, kdo to zaviní. 
- výbor rovněž žádá členy osady, kteří opouštějí osadu, aby zkontrolovali, že se  
tlačítko vrátilo do své polohy a nezůstalo zaseknuté. V případě, že zůstane stisknuté, 
brána bude neustále otevřená. Jde o to, aby brána byla uzavřená hlavně v noci, 
abychom zabránili vniku zvěře do osady. 
-  brána bude uzavřena s napadnutím souvislé sněhové pokrývky 
 
Voda:  
- z důvodu vyčištění hlavních nádrží na vodu nad osadou, byla voda dočasně 
uzavřena 
Kontejner na biologický odpad: 
- po naplnění kontejneru na biologický odpad bude kontejner odvezen a opět jej 
necháme přistavit na jaře 2023, pokud i nadále bude náklady na odvoz hradit město. 
 

- Výbor vyhodnotil kamerový systém jako velmi prospěšný, především pro 
kontrolu kontejneru na biologický odpad i provoz brány.  

- Výbor zaurguje požadavek na pokácení vzrostlých a nebezpečných stromů 
v blízkosti osady 

- Výbor projednal nabídku člena os. B na odkup několika střešních tašek, 
bohužel pro nabídku nemáme vhodné uplatnění 

- Předseda os. B vznesl požadavek na opravu vývěsní skříňky – výborem bylo 
odsouhlaseno 

- Předsedkyně os. C požádala o zajištění uskladnění sekačky a křovinořezu 
přes zimní období v hospodářské budově – zajistí předseda J. Kamberský 

- Pokladní ZO informovala o čerpání finančních prostředků k 31. 10. 2022 
v porovnání s rozpočtem na r. 2022 a doporučila nákup materiálu pro 
jednotlivé osady ještě v tomto roce – pletivo, vázací drát, apod.  

 



Příští schůze výboru ZO bude konat dne 13. 12. 2022 od 17.00 hodin 
v hospodářské budově                                                                                    
 
                                                                                     Kamberský Jan v. r. 
                                                                                     předseda ZO ČZS 

 
Zapsala: Miloslava Gojdášová 
http:/zahradkari-zokryblice.webz.cz   
 


